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خبرخـوان
 كردوني، مدير كل دفتر امور آسيب هاى 
اجتماعى وزارت رفاه از برگزارى اولين جلسه 
شوراى ارائه خدمات فوريت هاى اجتماعى 
خبر داد و گفت: «كانون هاى آسيب زا در سطح 
كشور شناسايى مى شود. به طوريكه شناسايى 
مناطق و كانون هاى آسيب زا و آسيب هاى شايع 
و در حال شيوع در سطح كشورى، منطقه اى و 
محلى، تقويت مداخله هاى اجتماعى و روانى 
قبل از مداخله هاى قضايى ـ انتظامى، مداخله 
در بحران هاى فردى، خانوادگى و اجتماعى 
موضوع اين آيين نامه و تسهيل دسترسى 
فوريت هاى  خدمات  كنندگان  دريافت 
اجتماعى به خدمات تخصصى مورد نياز از 

جمله وظايف و اختيارات اين شورا است.»
  متصدي، معاون محيط زيست انسانى 
سازمان حفاظت محيط زيست، با اعلام اينكه 
سال گذشته بيش از 100تن مواد ويژه و 
خطرناك و 1500 كيلو پسماند الكترونيك در 
قالب كنوانسيون بين المللى بازل براى امحا به 
فرانسه صادر شد، گفت: «توليد پسماندهاى 
ويژه و خطرناك يكى از معضلات كشورها 
است و هر كشورى در تلاش است تا به روش 
هاى كاملا بى خطر اين پسماندها را از خود 
دور كند. بر اين اساس كنوانسيون بازل با 
فرامرزى  انتقالات  و  نقل  كنترل  هدف 
پسماندهاى خطرناك و نظارت بر دفع زيست 
محيطى آنها در 22 مارس 1989 توسط برنامه 
محيط زيست سازمان ملل به تصويب رسيد و 
در سال 1992 در جهان لازم الاجرا شد، به 
اين  عضو  كشور   183 اكنون  طوريكه 
كنوانسيون هستند و ايران نيز در سال 1371 به 
عنوان عضو رسمى به آن ملحق شد.» وي با 
اين  پيش بينى هاى  اساس  بر  اينكه  بيان 
كنوانسيون در آينده اى نه چندان دور ميزان 
توليد پسماندهاى خطرناك و ويژه در جهان 
به 400 ميليون تن مى رسد، تصريح كرد: 
«سازمان محيط زيست بر اساس كنوانسيون 
بازل سال گذشته بيش از 100 تن مواد ويژه و 
پسماندهاى خطرناك را براى امحا به فرانسه 

صادر كرد.»
  بصيري پور، رييس شوراى عالى استان ها از 
آغاز آموزش شوراها بلافاصله پس از ماه 
مبارك رمضان خبر داد و گفت: « در حال آماده 
سازى سرفصل آموزش ها و نحوه ارائه اين 
آموزش ها هستيم. زيرا در تلاشيم كه شوراها 
در كشور جايگاه خود را پيدا كنند. از همين رو 
اين طرح پس از ماه رمضان اجرا و در دستور 
العمل آن نيز به شورائيان سراسر كشور ابلاغ 

خواهد شد.»
  شاهمرادى، مدير آموزش از راه دور وزارت 
آموزش و پرورش با اعلام اينكه هزينه تحصيل 
به عهده  التعليم رايگان و  افراد لازم  براى 
آموزش و پرورش است و براى افراد بزرگسال 
به عهده فراگير خواهد بود، گفت: «آموزش از 
از  بازماندگان  پذيرش  اولويت  با  دور  راه 
تحصيل راه اندازى شده است و از سال 1383 
تعداد 120 مدرسه فعال وجود داشت و امروز 
1722 مدرسه فعال آموزش از راه دور در كشور 

وجود دارد.»

حواشي بررسي و تصويب طرح نصب درهاي ايمني مترو در ساختمان بهشت

لطـفا احسـاسي نشـويد
    چكاوك ابراهيمى

 

يكصد و شصت و چهاريمن جلسه شوراي شهر در 
حالي روز گذشته در ساختمان بهشت تهران برگزار 
شد كه بررسي طرح نصب درهاي بازشو ايمني در 
ايستگاه هاي مترو بار ديگر شعله اختلاف نظر اعضاي 
شوراي شهر و بدنه شهرداري تهران را شعله ور كرد. 
آتشي كه در حدود دو سال از زمان آغاز به كار شوراي 
چهارم پايتخت، هر از چند گاهي در حين برگزاري 
صحن علني شورا از زير خاكستر بيرون مي زند و در 
حضور اصحاب رسانه خبرساز مي شود. روز گذشته 
بار ديگر اين اختلاف نظرها، چه از بعد كارشناسي 
مبحث مطرح شده و چه از بعد مديريتي، دردسرساز 
شدند تا جائيكه رئيس شوراي شهر تهران خطاب به 
29عضو شورا، همگي را دعوت به آرامش  كرد و از يكي 
از اعضا با لحني اخطاري خواست دست از احساسي 
شدن بردارد و بگذارد جلسه نقد و بررسي طرح نصب 
درهاي بازشو ايمني در ايستگاه هاي مترو با رنگ و بوي 
كارشناسي به كار خود ادامه دهد. طرحي كه يك فوريت 
آن آذرماه سال گذشته در جريان يكصد و نهمين جلسه 
رسمي شورا از سوي نمايندگان مردم تهران تصويب 
و پس از طي روند كارشناسي در كميسيون حمل و 
نقل شورا، در قالب گزارشي جديد راهي صحن علني 
شورا شده بود اما علي رغم گذر از اين روند بررسي، 
يك بار ديگر با مخالفت كارشناسان حوزه حمل و نقل 
و ترافيك شهرداري تهران همراه شد و پيشنهادات و 
انتقادات بسياري از اعضاي شوراي چهارم پايتخت 
را نيز برانگيخت و دست آخر نيز با اصلاح بسياري از 

موارد به تصويب رسيد.

دردسرهاي نصب درهاى شيشه اى به 
منافع اندكش نمي ارزد 

«به جز دو شهر دهلى و هنگ كنگ كه دليل استفاده شان 
از اين درها، مسائل جمعيتى اعلام شده است، مابقى 
كشورها بهبود جريان هوا را دليل اصلى استفاده از اين 
درها اعلام كرده اند. هرچند كه اين درها در كاهش آمار 
احتمالي خودكشي ها نيز مي توانند تاثيرگذار باشند.» 
سيد جعفر تشكرى هاشمى، معاون حمل و نقل ترافيك 
شهردارى اين مهم را در واكنش به بررسى لايحه درهاى 
شيشه اى جداكننده ايمن در ايستگاه هاى مترو مطرح 
كرد و درباره معايب اين طرح گفت: « اگر بخواهيم آمار 
مرگ هاي ناشي از خودكشي در ايستگاه هاي مترو را 
در اولويت نخست نصب درهاي جداكننده ايمني در 
ايستگاه هاي مترو لحاظ كنيم، بايد بگويم هنوز تعداد 
آمار كشته شدگان به واسطه خودكشي در ايستگاه هاي 
مترو به تعداد انگشتان دو دست نرسيده و ضرورتي 
ندارد در حاليكه توسعه متروي تهران چشم انتظار 
ميلياردي صرف نصب  بودجه است، هزينه هاي 

درهاي بازشو ايمني در ايستگاه هاي مترو كنيم.»
وي با اشاره به آمار خودكشي ها در ايستگاه هاي متروي 
تهران ادامه داد: «در سال 92 يك مورد خودكشى، در 
سال 93 چهار مورد و در سال 94 تنها يك مورد فوت 
ناشي از اقدام به خودكشي ثبت شده است. از همين 
رو معتقدم بايد بررسى شود كه آيا انجام هزينه گزاف 

براى كاهش تعداد كشته شدگان در مترو، دليل كافى 
است كه كل مجموعه شهردارى را با هزينه 1000 
ميلياردى مواجه كند. آنهم در حاليكه هنوز دولت سهم 
توسعه مترو را پرداخت نكرده و شهرداري به عنوان 
نهادي دست تنها در حال ساخت و تكميل خطوط 
حمل و نقل ريلي زيرزميني است.» معاون حمل و نقل 
ترافيك شهردارى تهران با بيان اينكه در كل دنيا تنها 40 
كيلومتر خط مترو به اين درها مجهز هستند، تصريح 
كرد: «گران بودن، سختي برقراري هماهنگي اين درها با 
سيستم ريلى، افزايش شمار تعميرات ميداني و افزايش 
گرمايش در ايستگاه هاى مترو از مهم ترين معايب اين 
درها است كه در دنيا شناخته و ثابت شده است. پس از 
آنجائيكه در خطوط متروى تهران 4 نسل قطار وجود 
دارد كه هركدام طراحى خود را داشته و درهايشان در 
محل هاى متفاوت قرار دارد و باز و بسته مي شود، اگر 
بخواهيم درهاى بازشوى ايمن در ايستگاه ها نصب 
كنيم، مي  بايست منطبق با درهاى يكى از اين قطارها 
باشد و عملا با نصب اين درهاى شيشه اى نمى توان از 
سه نسل ديگر قطارها استفاده كرد. اين در حالى است 
كه ما براى اداره خطوط از ساير خط هاى مترو قطار به 
ساير خط ها تزريق مى كنيم.» تشكري هاشمي با بيان 
اينكه سيستم سيگنالينگ مترو داراى چندين نسل است 
و براى نصب اين درها بايد سيستم سيگنالينگ مترو 
را يكپارچه سازي كنيم، خطاب به اعضاي كميسيون 
حمل و نقل شوراي شهر كه مدافع اجراي اين طرح در 
جلسه روز گذشته شوراي شهر بودند عنوان كرد: «در 
حال حاضر تردد معلولان و جانبازان در متروى تهران 
با هيچ مشكلى مواجه نيست، به طوريكه معلولان و 
جانبازان و تمامي شهرونداني كه دچار ناتوانايي هاي 
جسمي هستند مى توانند از آسانسور و پله برقى براى 
تردد در ايستگاه ها استفاده كنند. پس بهتر است به جاي 
ساخت و نصب اين درها كه جريان هوا را در داخل 
ايستگاه با مشكل روبه رو مى كند و در آينده مديريت 
شهري را مجبور كند تا براى رفع اين اختلال هزينه هاى 
زيادى با نصب هواكش ها متقبل شود، سيستم هاي 
پله برقي و آسانسورهاي ايستگاه ها را كيفي سازي 

كنيم.» 

اجراي نصب درهاي جداكننده ايمني، 
منوط به تكميل خطوط مترو 

علي عبداالله پور، معاون فنى شركت بهره بردارى مترو 

نيز در ادامه جلسه روز گذشته با بيان اينكه در شهر 
پاريس 16 خط مترو وجود دارد كه تنها يك خط آن كه 
به مكان هاى توريستى شهر ختم مى شود داراى درهاى 
بازشوى ايمن است، گفت: «متروى شهر مسكو نيز 
با وسعت چشمگيري كه در زير زمين دارد، در هيچ 
ايستگاهي درهاى جداكننده ندارد.» وى با بيان اينكه 
عمدتا در كشورهايى درهاى جداكننده ايمن نصب 
مى شود كه درآمد سرانه آنها بالاست، يادآور شد كه 
به طور معمول در متروى شهرهايى درهاى جداكننده 
نصب مى شود كه پروژه ساخت مترو به اتمام رسيده و 

مسئولان مترو مشغول كارهاى جانبى مى شوند.»
معاون فنى شركت بهره بردارى مترو با بيان اينكه اگر 
پروژه مترو تهران نيز تمام شود، مى توان به فكر اينگونه 
مسائل تشريفاتى افتاد، تصريح كرد:«در هيچ كدام از 
متروى شهرهاى آلمان نمى توان درهاى جداكننده 
شيشه اى را مشاهده كرد. حال آنكه مبلغ 1000 ميليارد 
ريال براى ايجاد درهاى جداكننده در هر ايستگاه بايد 
صرف شود. بودجه اي كه با استفاده و تخصيص آن 
مى توانيم حداقل شش ايستگاه جديد ايجاد كرده و دو 
قطار مترو را به صورت صددرصدى تعمير كرد آنهم 
در شرايطي كه هم اكنون 40 قطار مترو نياز به تعميرات 

اساسى دارد.»

اعلام آمار غلط
دور از اخلاق مديريتي است

پس از اظهار نظر معاون حمل و نقل شهردار تهران 
در پشت تريبون و بررسى ابعاد چرايي و ضرورت 
تصويب و اجراي طرح نصب درهاى شيشه اى ايمن 
مترو از سوي اعضاي  شوراى شهر بود كه اعتراض هاي 
پي در پي اعضاي كميسيون حمل و نقل قوت گرفت 
تا جائيكه محسن سرخو، رييس كميته حمل و نقل 
شوراي شهر در واكنش به برخي اظهار نظرها اعلام 
كرد: « شهردارى مشكل تامين اعتبار در اين زمينه ندارد 
و از آنجاييكه جان مردم بيشتر از هرچيزى ارزش دارد، 
بايد اين مهم محقق شود.»  وي با انتقاد از ارائه اطلاعات 
غلط از سوى معاون حمل و نقلي شهردار درخصوص 
اهميت اين درها متذكر اين مهم شد كه يك سال و نيم 
از برنامه پنج ساله شهردارى مى گذرد و شهردارى 
درخصوص ضرورت نصب اين درها مطالعات كامل 
را انجام و نتايج را ارائه كرده است، اما معاون مربوطه 
اين اطلاعات را يا درست نخوانده يا صلاح نمي داند 

به اجرا در آورد. حال آنكه اگر هر طرح ديگري غير از 
طرح نصب درهاى شيشه اى ايمن مترو در شورا مطرح 
مي شد، همه در مقام دفاع برمي خواستند. احمد دنيامالى، 
رئيس كميسون حمل و نقل شوراي شهر نيز با انتقاد از 
سخنان معاون حمل و نقل شهردار تهران عنوان كرد: 
«گزارش ارائه شده درخصوص مشكلات سيگنالينگ 
و قديمى بودن قطارها درست نيست و اطلاعات ارائه 
شده درخصوص عدم استقبال كشورهاى ديگر از اين 
درها نيز صحت ندارد. گويا آقايان فراموش كرده اند 
خود من 5 سال در شهرادي عضو هيئت مديره مترو 

بوده ام يا در شهرداري سمت هاي مديريتي داشته ام.»
وي با ابراز نارضايتي از نحوه بررسي طرح نصب 
درهاى شيشه اى ايمن مترو يادآور شد: «اگر مديران 
حمل و نقل يك جستجوي ساده در اينترنت كنند، آمار 
ايستگاه هاي دنيا كه به درهاي ايمني مجهز هستند، 
قابل ديدن است. به طوريكه در پكن 139 ايستگاه، 
پاريس 16، سنگاپور 113، هنگ كنك 10، سئول 148، 
تركيه 179 و دبي نيز 49 ايستگاه مجهز به اين درهاي 

ايمني هستند.»
دنيامالي با ابراز تاسف و ناراحتي از اينكه معاون حمل 
و نقل شهردار تهران بر پايه اطلاعاتي نادرست اقدام به 
توجيه اعضاي شوراي شهر و منصرف كردن آنها از 
اجراي چنين طرحي كرده است، تصريح كرد: «طرح 
نصب درهاى بازشوى ايمن در ايستگاه هاى مترو يك 
بار پيش تر در صحن علني شورا مورد نقد و بررسي 
قرار گرفت و يك فوريت آن تصويب شد. امروز نيز 
شاهد بوديم يك بار ديگر اين طرح در دستور كار 
اعضا قرار گرفت تا پس از استماع گزارش كميسيون 
حمل و نقل كه اجراي آن را لازمه شهر تهران دانسته، 
به راي گيري اعضا گذاشته شود. اما رفتار امروز مديران 

شهري به دور از استانداردهاي مديريتي است.»
در ادامه اين اظهار نظر بار ديگر سرخو با لحني اعتراضي 
خطاب به مديران شهرداري عنوان كرد، اينكه گفته 
مي شود طرح نصب درهاى شيشه اى ايمن مترو از پايه 
و اساس به درد نمي خورد و جز هزينه هيچ دستاورد 
ديگري براي تهران در پي ندارد، به دور از اخلاق 
مديريتي است. اظهار نظري كه با تذكر مهدي چمران، 
رئيس شوراي شهر تهران همراه شد در حاليكه در وهله 
نخست وي و سپس ساير اعضا را دعوت مي كرد تا در 
روند بررسي و تصويب اين طرح، احساسي رفتار و 
تصميم گيري نكنند و كمي با منطق به بحث بپردازند. 
طرحي كه دست آخر نيز با نارضايتي بسياري از اعضا 
روند بررسي ها را طي و در پي پيشنهاد اسماعيل 
دوستي، يكي ديگر از اعضاي كميسيون حمل و نقل 
شوراي شهر مبني بر اينكه اين طرح به صورت پايلوت 
در خط فرودگاه مهرآباد و تنها دو ايستگاه به اجرا در 
آيد، با رأى اكثريت اعضا تصويب و براى مطالعه كامل 
و دقيق تر به كميسيون مربوطه بازگردانده شد. طرحي 
كه براي دومين بار است روي ميز اعضاي كميسيون 
حمل و نقل قرار مي گيرد تا با نگاهي نو روند اجراي 
آن كارشناسي شود.هرچند كه به نظر مي رسد از سوي 
بدنه شهرداري مقاومتي در اجراي اين طرح كه گمان 
مي رود چندان دستاورد مهمي براي تهران و ساكنانش 

در پي ندارد، ملموس است.

نظم وقانون

 مديركل حفاظت محيط زيست استان تهران از آغاز طرح برخورد با كوره هاى 
زغال تهران خبر داد و درباره وضعيت كيفى هواى تهران در 3 ماه گذشته در 
مقايسه با وضعيت مشابه در سال گذشته، عنوان كرد كه 10 روز هواى پاك، 
62 روز هواى سالم و 22 روز هواى ناسالم ركورد هواي تهران در سال جاري 
بوده است. هادي حيدرزاده  با اشاره به معضلات خشكسالى و كانون هاى گرد 
و غبار استانى در افزايش غلظت آلايندگى هواى تهران بيان كرد: «به طور قطع 
گرد و غبار ايجاد شده در هواى تهران در افزايش روزهاى ناسالم تاثيرگذار 
بوده و اگر اين ميزان كمتر از اين بود مى توانستيم نتايج بهترى را در كيفيت 

هواى تهران مشاهده كنيم.»
وي درباره ضرورت توجه دستگاه هاى اجرايى استان تهران به تكاليف مقرر 
در مصوبه هيئت وزيران در مورد برنامه كاهش آلودگى هواى تهران، افزود: 
«يكي از موضوعات مطرح شده در اين مصوبه بررسى آخرين وضعيت از رده 
خارج كردن خودروهاى فرسوده و همچنين بررسى تمهيدات لازم و بيشتر 
براى كنترل آلايندگى منابع متحرك در جهت كاهش آلودگى هواى تهران 

است كه اهميت ويژه اي در رفع آلودگي هاي هواي پايتخت دارند.»
حيدرزاده با بيان اينكه برخورد با كوره هاى زغال و زباله سوزها در شهرستان ها 
توسط فرماندارى ها و جهاد كشاورزى صورت مي گيرد، افزود: «به منظور 
پيگيرى تعويض كنيستر خودروها مقرر شد، كميته اى بين سازمان حفاظت 

محيط زيست، شهردارى تهران و شركت توليد كننده كنيستر برگزار شود.»
به گفته وي، بر همين اساس نيز كارگروه مقابله با آلودگي هوا به فراخور زمان، 
بر عملكرد هر يك از دستگاه هاى اجرايى استان نسبت به آخرين وضعيت و 
اقدامات مربوط به بندهاى مصوبه برنامه جامع كاهش آلودگى هواى تهران 
و ميزان پيشرفت و توفيقات حاصله نظارت خواهد كرد تا وضعيت هواي 
تهران كمي بهبود يابد.» مديركل حفاظت محيط زيست استان تهران از تمامي 
دستگاه هاى اجرايى خواست نسبت به ارائه گزارش در خصوص اقدامات 
انجام شده مربوطه در راستاى تحقق برنامه كاهش آلودگى هواى تهران، 
متناسب با بندهايى كه در آن مسئوليتى براى آنها تعريف شده است، اقدام 

كنند.

مديركل آسيب هاى اجتماعى سازمان بهزيستى از افزايش اعتبارات مربوط به 
كاهش و اجراى برنامه هاى آسيب هاى اجتماعى در بهزيستى خبر داد و گفت: 

«هنوز مددكاران اورژانس اجتماعى به عنوان ضابط قضائى معرفى نشده اند.»
ولى االله نصر با اعلام اينكه اعتبارات دفتر آسيب هاى سازمان بهزيستى به نسبت 
سال گذشته افزايش يافته، عنوان كرد كه اجراى برنامه هايى مانند ارائه خدمات 
آموزشى و حمايتى به كودكان كار و خيابان، كاهش آسيب هاى ناشى از طلاق، 

اعتياد و غيره به صورت گسترده در دستور كار قرار گرفته است.
وى گفت: «در مجموع اعتبارات بخش دفتر آسيب ها به همراه حقوق پرسنل 
140 درصد رشد داشت كه 25 ميليارد تومان حقوق پرسنل از آن كم و مابقى 
براى جلوگيرى و كنترل و كاهش آسيب اختصاص يافت. اين در حالى است 
كه سال گذشته حقوق پرسنل اورژانس و ساير بخش  هاى دفتر از اعتبارات كلى 

ما پرداخت مى شد.»
مديركل آسيب هاى اجتماعى سازمان بهزيستى در مورد وضعيت مددكاران 
اورژانس اجتماعى نيز عنوان كرد: «بر اساس مصوبه سال گذشته قرار بود اين 

مددكاران به عنوان ضابط قضايى معرفى شوند تا بهتر بتوانند براى جلوگيرى 
از آزارها، به خانه هاى آسيب ديدگان ورود پيدا كنند، اما متاسفانه تاكنون اين 
امر محقق نشده است.» به گفته نصر، در حال حاضر مشكل خاصى در زمينه 
همكاري با قوه قضائيه وجود ندارد و در مواقعى كه براى ورود به خانه ها دچار 

مشكل مى شويم، از حكم قضايى براى ورود مددكاران استفاده مى كنيم.
وى از گسترش فعاليت هاى اورژانس اجتماعى (خط 123) در كشور نيز خبر 
داد و گفت: «در سال جارى قرار است پايگاه هاى اورژانس اجتماعى در تمامى 
استان ها گسترش پيدا كند و با افزايش تعداد اين پايگاه ها، ارائه خدمات به 

آسيب ديدگان نيز بيشتر مى شود.»
به گفته مديركل آسيب هاى اجتماعى سازمان بهزيستى، اطلاع رسانى و 
آگاه سازى خانواده ها در مورد آسيب هاى مختلف مى تواند از شيوع آن در 
جامعه جلوگيرى كند و در اين راستا سازمان بهزيستى اقدامات آموزشى خود 
را در محلات و مناطق مختلف آغاز كرده كه تا پايان سال نيز افزايش پيدا 

خواهد كرد.

رفاه    شهرونديمحيط زيست افزايش بودجه آسيب هاى اجتماعى بهزيستيآغاز طرح برخورد با كوره هاى زغال

ر و رو معتقدم بايد بررسى شود كه آيا انجاو

روزنامه سپيد به منظور تكميل كادر سيستم توزيع خود در تهران و كرج
 نيروى جوان و فعال موتور سوار بصورت تمام وقت و پاره وقت استخدام مى كند.

جهت كسب اطلاعات بيشتر از ساعت     18-10  روزهاى شنبه تا چهارشنبه با 
شماره ذيل تماس حاصل نمائيد.
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نيروى
ج

آگهى ن
 استخدام

تداوم برخورد با 
تخلفات حادثه ساز شبانه

رئيس پليس ترافيك شهرى راهور ناجا از 
استمرار گشت هاى شبانه پليس راهور خبر داد 
و گفت: «برخورد با تخلفات شبانه رانندگان 
ادامه دارد.» سرهنگ عليرضا جهانگيرى با اشاره 
به برخورد با تخلفات حادثه ساز عنوان كرد كه 
پليس بر اساس وظيفه ذاتى با تخلفات حادثه 
ساز كه منجر به تصادفات و ايجاد مزاحمت براى 
ساير رانندگان شود برخورد مى كند. از همين رو 
اجازه نمى دهيم عده اى سودجو براى اينكه از 
رانندگى خطرآفرين لذت ببرند، ساير رانندگان 
در خطر قرار گيرند. وى با بيان اينكه خوشبختانه 
خطر  پر  رانندگى  از  رانندگان  99درصد 
خوددارى مى كنند و فقط يك درصد رانندگان 
داراى رانندگى پرخطر هستند، خاطرنشان كرد: 
«پليس در طرح هاى شبانه با تخلفات حادثه ساز 
مانند سبقت غيرمجاز، لايى كشى و سرعت 
سرسام آور برخورد كرده و خودروهاى متخلف 
توقيف و رانندگان نمره منفى دريافت مى كنند.» 
جهانگيرى با تاكيد بر رعايت نظم و انضباط در 
رانندگى از سوى رانندگان، افزود: «علاوه بر 
رانندگان با راكبان متخلف موتور سيكلت ها 
نيز برخورد مى شود و روزانه در مناطق مختلف 
شهرها طرح برخورد با تخلفات موتورسيكلت 

سواران اجرا مى شود.» 

كشف 10000 موبايل قاچاق
 در آبان سال گذشته

رييس پليس آگاهى تهران بزرگ از كشف 10 
هزار دستگاه تلفن همراه در آبان  ماه سال 93 خبر 
داد و گفت: «نيروى انتظامى در حوزه مبارزه با 
قاچاق كالا در استان تهران اقدامات گسترده اى را 
انجام داده است و برخورد با قاچاق عمده و كلان 
از سياست هاى پليس است كه با اجراى طرح هاى 
مختلف درصدد است در اين حوزه اثرگذارى 
مناسبى را داشته باشد.» سردار محمديان با بيان 
اينكه مبارزه با قاچاق كالاهاى ممنوعه مانند 
ماهواره، مشروبات الكلى وغيره يكى ديگر از 
اقداماتى است كه در دستور كار پليس براى سال 
93 قرار گرفت، افزود: «برخورد با قاچاق و توزيع 
خارج از شبكه كالاهاى سوبسيددار و ريشه يابى 
اقداماتى كه به كشف كالا منجر مى شد، از اقدامات 
موثر پليس در سال گذشته بوده است.»  رييس 
پليس آگاهى تهران بزرگ شناسايى باراندازها و 
انبارها را يكى ديگر از اقدامات پليس در سال 
93 خواند و گفت: «نحوه ورود كالاها در گذشته 
قبلا به صورت كاميونى بود، اما امروز به صورت 
موتورى تبديل شده است. به طوريكه در سال 
گذشته ارزش كالاهاى قاچاق 15/3 نسبت به 
سال 92 افزايش داشت كه رقم ريالى آن برابر 
1197 ميليارد ريال و در سال 93 بالاى 500 

ميليون تومان بوده است.


